
Protokół Nr 202
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 17 stycznia 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 14°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów od Nr 193 do Nr 201 posiedzeń Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych

mających siedzibę na obszarze Powiatu Koneckiego.

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) przekazania podległym jednostkom organizacyjnym powiatu

informacji o ostatecznych kwotach dochodów i wydatków oraz

wysokości dotacji na 2022 rok,
b) przekazania podległym jednostkom organizacyjnym powiatu

informacji o ostatecznych kwotach limitów wydatków i zobowiązań

na planowane i realizowane przedsięwzięcia,

c) opracowania planu finansowego zadań z zakresu administracji

rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na 2022 rok.

5. Informacja na temat działań i warunków brzegowych obowiązujących

realizatorów "Programu wyrównywania różnic między regionami III".

6. Sprawy różne:

• informacja na temat rozpatrzenia petycji PPHUG "SPECTRUM"

w sprawie zmian w umowie o dofinansowanie wyposażenia

stanowiska pracy dla osoby niepełnosprawnej,

• korespondencja Burmistrza Stąporkowa w sprawie wniosku

o przejęcie przez Gminę dwóch odcinków dróg powiatowych.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do
treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokoły od Nr 193 do Nr 201 posiedzeń

Zarządu Powiatu.

Ad.3
Z-ca Naczelnika Wydz. Polityk Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiademy przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie
ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół

specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Koneckiego. Poinformował,

że projekt ten był już przedmiotem obrad Zarządu i po zaopiniowaniu przez
Zarząd został przekazany do zaopiniowania Świętokrzyskiemu Kuratorowi
Oświaty. Kurator wskazał brak zapisu dotyczącego zabezpieczenia możliwości

realizacji obowiązku szkolnego wobec dzieci i młodzieży zamieszkujących na
terenie powiatu koneckiego. Zapis ten uzupełniono.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zapytała o to, czy są

uczniowie uczący się w szkołach policealnych oraz o to, czy szkoła branżowa I
stopnia w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Baryczy to ta sama
szkoła, która funkcjonuje w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr 2
w Końskich i ilu uczniów uczęszcza na zajęcia.

Z-ca Naczelnika Wydz. Polityk Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan
Marcin Wiaderny odpowiedział, że w SOSW w Baryczy uczy się ok. 60 osób.

Z uwagi na wątpliwości związane z pytaniami Pani Skarbnik Zarząd

odłożył sprawę do rozpatrzenia na jedno z kolejnych posiedzeń Zarządu.

Ad.4
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekty uchwał

Zarządu w sprawach:
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a) przekazania podległym jednostkom organizacyjnym powiatu

informacji o ostatecznych kwotach dochodów i wydatków oraz

wysokości dotacji na 2022 rok,

b) przekazania podległym jednostkom organizacyjnym powiatu

informacji o ostatecznych kwotach limitów wydatków i zobowiązań

na planowane i realizowane przedsięwzięcia,

c) opracowania planu finansowego zadań z zakresu administracji

rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na 2022 rok.

Oznajmiła, że przygotowane uchwały dzielą budżet uchwalony przez

Radę Powiatu na jednostki organizacyjne w zakresie planowanych dochodów

i wydatków, planowanych i realizowanych przedsięwzięć oraz zadań z zakresu

administracji rządowej. W kwestii dochodów powiatu z opłat za użytkowanie

wieczyste poinformowała, że zostały one obłożone podatkiem VAT

i z dotychczasowych kwot brutto trzeba będzie ten podatek wyodrębnić,

i odprowadzić do budżetu państwa.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 112022, Nr 2/2022 oraz Nr 3/2022

w przedmiotowych sprawach.

Ad. 5
Zarząd odłożył przedmiotową sprawę do rozpatrzenia na jedno

z kolejnych posiedzeń.

Ad. 6
W sprawach różnych:

• Zarząd zapoznał SIę z informacją przedstawioną przez Dyrektora

Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich - Pana Jacka Werensa,

dotyczącą petycji PPHUG "SPECTRUM" w sprawie zmian w umowie
o dofinansowanie wyposażenia stanowiska pracy dla osoby

niepełnosprawnej w zakresie rozszerzenia katalogu zdarzeń losowych
dotyczących możliwości zbycia, w tym przypadku uszkodzonego

samochodu.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał Radcę

Prawnego - Panią Iwonę Bogacką - Urban, czy w/w wniosek kwalifikuje się do
rozpatrzenia jako petycja.

Radca Prawny - Pani Iwona Bogacka - Urban odpowiedziała, że tak ale
organem właściwym do jej rozpatrzenia jest Starosta Konecki. Poinformowała,

że Powiatowy Urząd Pracy w Końskich udzielił szerokich wyjaśnień w tej
sprawie i na ich podstawie można uznać, że petycja jest bezpodstawna.

Zarząd przyjął przedmiotową informację do wiadomości.

• Zarząd zapoznał się z korespondencją Burmistrza Stąporkowa w sprawie
propozycji powiatu dotyczącej przejęcia przez Gminę dwóch odcinków
dróg powiatowych t.j. ulic Odlewniczej oraz Niekłańskiej wStąporkowie.

Pani Burmistrz, z uwagi na duży zakres robót związany z utrzymaniem
dróg gminnych odmówiła przejęcia w/w ulic.

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron udzielił

informacji na temat działań podejmowanych w związku z porzuconymi
odpadami na terenie Gminy Stąporków. Stwierdził, że z przepisów prawa
wynika, iż za odpady porzucone odpowiada gmina. Syndyk na
skierowanego do niego pismo nie udzielił odpowiedzi. Uznał, że

właściwym byłoby skierowanie sprawy na drogę sądową.

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poprosiła o przygotowanie
propozycji zadań w ramach Rządowego Programu Inwestycji
Strategicznych Polski Ład - do kwoty 5 mln zł.

Omówiono propozycje zadań do realizacji w ramach w/w programu.
Zarząd wziął pod uwagę budowę internatu przy Specjalnym Ośrodku Szkolno
Wychowawczym w Baryczy, budowę archiwum zakładowego oraz budowę hali
sportowej.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik przypomniał o konieczności

wykonania drogi na odcinku Dęba - Strzęboszów.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zwrócił uwagę, że

w przypadku dokonania wyboru zadań drogowych trudno będzie uzyskać

dofinansowanie. Zaproponował wybór złożenia wniosku na budowę internatu
przy SOSW w Baryczy.

Innych uwag nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1440 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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